
Borttappat samråd 
om Hågelby familjepark
Vi har råkat ut för att Botkyrka kommun inte har behandlat
oss korrekt i samrådsförfarandet kring den planerade familje-
parken i Hågelby. Vid två tillfällen har inträffat att vårt yttrande
inte funnits med i de offentliga sammanställningarna. Vad detta
beror på vet vi inte. Det strider mot den gällande Plan- och
bygglagens 4 kap 4 § och 5 kap 21 §. Där står att läsa föl-
jande:

•Syftet med samrådet är att förbättra beslutsunderlaget 
och att ge möjlighet till insyn och påverkan. 
•Resultatet av samrådet och förslag med anledning av
de synpunkter som har framförts skall redovisas i en sam-
rådsredogörelse.
•De synpunkter som har framförts vid samråden samt 
kommentarer och förslag med anledning av synpunkterna
skall redovisas i en gemensam samrådsredogörelse.

Vid genomgång av de senaste utskickade samrådshandlingar-
na 2010-01-03 fann Naturskyddsföreningen i Botkyrka – Salem
att i samrådsredogörelsen för områdesplanen saknas vårt ytt-
rande daterat 2010-05-25 och följaktligen saknas kommentarer
från förvaltningen över det som framförts där. Naturskydds-
föreningen har påtalat detta i ett brev (finns på hemsidan).

Att vårt inlämnade yttrande saknas kan vi tolka som slarv,
nonchalans eller ett undanhållande av demokratisk information
till allmänhet och beslutsfattare. Allmänheten och beslutsfattarna
har därigenom inte beretts tid att kunna ta del av vårt yttrande. 

Vi har yrkat på att handlingarna skall korrigeras, ett nytt
nämndmöte utannonseras, en ny utställning med korrekta
handlingar och med tillräckligt lång yttrandetid genom-
föras. Alla ska behandlas lika, rätt ska vara rätt.

Jan ”Poppe” Govella
Ordförande i Naturskyddsföreningen i Botkyrka–Salem
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